

**ICEBT 2018**

## **2018 The 2nd International Conference on E-Education, E-Business and E-Technology**

**July 05-07, 2018 / Beijing, China**



2018 The 2nd International Conference on E-Education, E-Business and E-Technology (ICEBT 2018) will be held in Grand Gongda Jianguo Hotel, Beijing, China during July 05-07, 2018. ICEBT aims to bring together researchers, scientists, engineers, and scholar students to exchange and share their experiences, new ideas, and research results about all aspects of E-Education, E-Business and E-Technology, and discuss the practical challenges encountered and the solutions adopted.

### **Publication**

All accepted papers by ICEBT 2018 will be published in conference proceeding, which will be indexed by EI Compendex and Scopus.

### **Call for Papers**

Topics of interest for submission include, but are not limited to:

AV-Communication and Multimedia  
Accessibility to Disabled Users  
e-Business  
Blended Learning  
Collaborative Learning  
Business process re-engineering  
Course Design and E-Learning Curriculae  
Critical Success Factors in Distance Learning?  
Virtual organizations and coalitions  
Digital Libraries for E-Learning  
Distance Education  
more information about the topics, please visit:<http://www.icebt.org/cfp.html>

### **Submission**

Each paper is limited to 5-8 pages normally, additional pages will be charged. Please follow the Conference format.

Submission

Link:<https://cmt3.research.microsoft.com/ICEBT2018>

You can also send us your paper via the conference E-mail box: [icebt@iedrc.net](mailto:icebt@iedrc.net).

### **Important Date**

Submission Deadline: March 15, 2018

Notification Date: April 5, 2018

Registration Deadline: April 25, 2018

Conference Dates: July 5-7, 2018

### **Contact**

Ms.Wendy W. J. Liang

Phone: +852-3500-0005 (Hong Kong)

+1-313-263-4817 (USA)

+86-28-86528478 (China)

E-mail: [icebt@iedrc.net](mailto:icebt@iedrc.net)

### **2018年第二届信息化教育、电子商务及电子技术国际会议**

时间:2018年7月5-7日 地点: 中国-北京

会议网站: <http://www.icebt.org/>

2018年第二届信息化教育、电子商务及电子技术国际会议由IEDRC与北京工业大学联合主办, 将于2018年7月5-7日在中国首都北京, 北京工大建国饭店召开。此次会议很荣幸获得北京工业大学的支持。

### **出版信息**

会议收录的文章将以论文集形式出版并提交 EI Compendex 和 Scopus 检索。文章作者将被邀请参会展示研究报告。



### **投稿**

主题: 影音通讯和多媒体, 禁用用户可访问性, 电子商务, 混合式学习, 远程学习, 电子学习硬件和软件, 电子协作和电子化服务, 高等教育与职业培训等

投稿链接:<https://cmt3.research.microsoft.com/ICEBT2018>

邮箱投稿:[icebt@iedrc.net](mailto:icebt@iedrc.net).

### **重要日期**

投稿截止日期: 2018.3.15

通知发送日期: 2018.4.5

注册截止日期: 2018.4.25

会议日期: 2018.7.5-7

### **联系方式**

梁女士 (会议秘书)

会议邮箱: [icebt@iedrc.net](mailto:icebt@iedrc.net)

电话: +86-28-86528478 (中国)

+852-3500-0005 (香港)

+1-313-263-4817 (美国)